
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 1/14 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 8. 1. 2014 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS.  

Prisotni: D. Bašnec, R. Bevc, K. Ernestl, I. Falnoga, M. Gams, G. Kramberger, T. Martun, T. Ručigaj, M. Štraus, I. Zajc. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: Z. Jernejc, C. Filipič, A. Fekonja, 
M. Koželj, R. Pergarec, J. Pungerčar, G. Tavčar. 

Vabljen gost: mag. Darko Korbar, vodja nabavno in prodajne službe IJS. 

                

Predtočka: Uredba v presojo »Uredba o spremembah in dopolnitvah Uredbe o normativih in standardih za 
določanje sredstev za izvajanje raziskovalne dejavnosti financirane iz Proračuna Republike Slovenije - 007-
371/2013/9« 

S strani SVIZ-a Slovenije nam je T. Seliškar 2. 1. 2014 poslal v mnenje in presojo dokument  »Predlog spremembe 
Uredbe« z obrazložitvijo.  Predlog sprememb se nanaša na »Uredbo o spremembah in dopolnitvah Uredbe o 
normativih in standardih za določanje sredstev za izvajanje raziskovalne dejavnosti, financirane iz Proračuna 
Republike Slovenije - 007-371/2013/9«.  Na spremembe se moramo odzvati do konca 4. tedna t. m. in jih posredovati 
SVIZ Slovenije. 

Ker našim članom nekatere spremembe niso bile jasne, smo na predlog J. Pungerčarja in  I. Zajca na sestanek povabili 
mag. D. Korbarja, ki se je vabilu odzval.  

I. Zajc je uredbo pozorno prebral in opozoril na 3. člen, ki se nanaša na strožjo omejitev za odstopanje pri razporeditvi 
delovnih obvemenitev, doslej 15 odstotkov se spremeni,  in sicer na največ  5 odstotkov. Obrazložitev pa je napisana 
tako, kot da bi se člen uredbe nanašal na odstopanje v strukturi porabe pri namenu stroški dela. 

V nadaljnji razpravi je bilo ugotovljeno, da ta člen ni jasno napisan in ga lahko razumemo bodisi v korist bodisi škodo 
instituta in posledično zaposlenih. 

Mag. D. Korbar je obljubil, bo skušal na ARRS poizvedeti, kaj omenjeni predlog spremembe pomeni za  plače 
uslužbencev naše ustanove in nas bo o tem obvestil. 

Med drugim je mag. D. Korbar tudi povedal, da IJS prejema manj ustanoviteljskih obveznosti, kot bi jih moral glede 
na prejšnja leta  (1 mio EUR manj), kar je zelo zaskrbljujoče. 

Na podlagi razlage mag. D. Korbarja ugotavljamo, da je raziskovalna ura premalo ovrednotena. 

1. Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika seje z dne 18. 12. 2013 

Zaradi obravnave Uredbe, ki nam je bila poslana v presojo, smo na sejo povabili D. Korbarja in razpravo uvrstili  kot 
predtočko dnevnega reda. 

Zaradi vabljenega gosta smo prerazporedili točke dnevnega reda in potrdili zapisnik seje z dne 18. 12. 2013. 

  

2.     Tekoča obvestila 

a) M. Gams nas je opozoril na članek v časopsu Delo, z dne 7. 1. 2014, v katerem se univerzitetni pedagogi 
pritožujejo, da imajo premalo denajrja za raziskovanje, instituti pa po njihovem preveč. Njihov pritisk na 
javnost  se stopnjuje, posledično se bojimo, da bi bilo za institute razpisano premalo projektov (že sedaj jih je 
manj) inbo  s tem posledično premalo denarja. 



Sklep: članek iz časpoisa Delo, objavljen dne, 7. 1. 2014 bomo poslali vsem članom IO SVIZ/IJS, da bodo seznanjeni o 
pristiskih s strani univerze, ker se bojimo, da bo IJS kot javni raziskovalni zavod v primerjavi z univerzami dobil premalo 
denarja. 

 b) Ponovno smo obravnavali zaposlitveni status starejših raziskovalcev, ki so na IJS zaposleni za določen čas. Iz 
sekretariata smo prejeli neuradno informacijo o številu raziskovalcev, izvoljenih v znanstvene nazive starejših 
raziskovalcev (znanstveni sodelavec, višji znanstveni sodelavec in znanstveni svetnik) , ki so zaposleni za določen 
čas. Doslej pridobljeni podatki se ne ujemajo s trditvijo vodstva, da kmalu po takšni izvolitvi praktično vsi 
prejmejo pogodbo o zaposlitvi za nedoločen čas. Glede na število starejših raziskovalcev, zaposlenih na IJS za 
določen čas na mestu ZS in VZS ugotavljamo, da direktor najverjetneje ne razpolaga s pravilnimi podatki in ga 
moramo na to opozoriti. Problem so tudi znanstveni sodelavci brez izvolitvenega naziva. 

M. Gams je ostro protestiral, da je toliko raziskovalcev zaposlenih za določen čas. Ogorčen je, da se stvari na institutu 
ne premaknejo in da se sistematično kršijo pravice delavcev, ki jih vrsto let prerazporejajo na zaposlitev za določen 
čas. Predlagal je, da dobijo raziskovalni delavci v roku enega leta od izvolitve službo za nedoločen čas (»stalno 
službo«) in zahteva, naj vodstvo IJS to uredi. 

Sklep 1:  Sindikat želi pridobiti podatek, koliko je asistentov z doktoratom, pri katerih je poteklo najmanj šest let od 
doktorata  in nimajo rešenega zaposlitvenega statusa. 

Sklep 2: Direktorja moramo opozoriti, da je število zaposlenih za določen čas na mestu ZS in VZS visoko ter da je 
potrebno urediti status ZS brez izvolitvenega naziva. 

Potrebno je pridobiti, o čemer smo že predhodno govorili, tudi podatke o zaposlitvi za določen ali nedoločen čas 
starejših raziskovalcev v strokovno-raziskovalnih nazivih. 

  

3.            Razno 

a)     Zaradi nesklepčnosti (nekateri člani IO SVIZ/IJS, so zaradi svojih obveznosti morali sejo predčasno zapustiti) 
drugih sklepov nismo sprejemali. 

b)     Naslednji sestanek bomo imeli 22. 1. 2014 ob 15.00 na Jamovi cesti. 

          

  

Seja je bila končana ob 16.10, vodil jo je G. Kramberger.                             Zapisnik je pripravila Metka Štraus P. 

                                                                                                                                 Zapisnik je pregledal Jože Pungerčar 

  

Ljubljana, 14. 1. 2014 

  

Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 

                                - članom NO SVIZ/IJS 

                                - predsedniku ZS IJS 

                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                                - direktorju IJS 

 


